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Aanvullende vragen fractie Groen Links

Vraag bij antwoord Nr.18. Verzorgingsplaatsen (parkeervoorziening vrachtwagens). Wat moeten we 
ons voorstellen bij een gemeentelijke werkgroep?

• Antwoord: Het is een externe werkgroep die bestaat uit de gemeente, politie Landelijke 
Eenheid, Rijkswaterstaat en Transport Logistiek Nederland

Vraag bij antwoord Nr.19. Project Hackshield (kinderen tussen 8 en 12 cybercriminaliteit)Zouden we 
dat een keer zelf kunnen spelen om het te ervaren?

• Antwoord: Dat kan, Maashorst |  HackShield Future Cyber Heroes (joinhackshield.com) Druk 
dan op het kopje “Speel” dan wordt u verwezen naar de Appstore.

Maashorst |  HackShield Future Cyber Heroes (joinhackshield.com)

Vraag bij antwoord Nr.25. Krona wordt genoemd als één voorbeeld. Maar de 3 heemkundekringen in 
de huidige gemeente Maashorst zijn andere voorbeelden. Zijn er naast Krona en de 
heemkundekringen nog meer immaterieel erfgoed-‘houders’? (erfgoed wat niet tastbaar is: gebruik, 
gewoonte). En wordt ook voor al deze erfgoedhouders de subsidie gecontinueerd? 

• Antwoord: Er zijn nog meer immaterieel erfgoed-‘houders’. Dit is geen limitatieve lijst. Te 
denken valt aan initiatieven voor de Sinterklaasintochten en bijvoorbeeld Koningsdag. 
Subsidie kan hiervoor jaarlijks worden aangevraagd en deze mogelijkheid blijft bestaan.

Vraag bij antwoord Nr.26 (historische bebouwing). Wie maken op dit moment deel uit van de 
monumentencommissie, en wat is hun achtergrond? 

• Antwoord: Op dit moment hebben wij in de monumentencommissie leden met 
deskundigheid op het gebied van architectuur, bomen, archeologie en lokale cultuurhistorie.

Vraag bij antwoord Nr 27 Hevengroep en Markant gaan samen bekijken hoe theater Markant in de 
toekomst geëxploiteerde en onderhouden gaat worden, en hoe dus een volgende 
concessieovereenkomst eruit gaat zien. 
De huidige subsidie is een bedrag van over de 2 miljoen (2.073.536,-).
Vloeit uit die besprekingen tussen Hevengroep en Markant ook als vanzelfsprekend de hoogte van de 
subsidie in de volgende concessieovereenkomst voort? 

• Antwoord: Het gaat over twee partijen HTME (de Hevengroep) en de gemeente Maashorst 
(eigenaar van theater Markant). Er kunnen altijd keuzes gemaakt worden als het over 
subsidies gaat. Daar gaat u als Raad over. Bij één subsidie is dat risicovol (de 
onderhoudssubsidie). Deze wordt per twee jaar berekend en daar ligt een 
meerjarenonderhoudsplan aan ten grondslag om de kwaliteit van het gebouw goed te 
houden.

Vraag bij antwoord Nr 32 (Haalbaarheidsonderzoek naar circulair ambachtscentrum). Het antwoord 
verduidelijkt de vraag voor ons niet (sorry)?

https://nl.joinhackshield.com/nl/gemeente/Maashorst


De mogelijkheden en voorwaarden worden qua hergebruik, reparatie, werk en onderwijs van en 
samen met lokale partijen in Maashorst in kaart gebracht, net als wat aanvullend nodig is om tot een 
circulair ambachtscentrum of -netwerk in Maashorst te komen.

• Antwoord: Hiervoor wordt een extern bureau ingeschakeld dat ervaring heeft met 
haalbaarheidsonderzoeken m.b.t. circulaire ambachtscentra. Eind 2023 zal dit bureau 
benaderd worden om in 2024 het daadwerkelijk onderzoek uit te laten voeren. We 
verwachten 2de helft 2024 de raad te kunnen informeren over dit onderzoek.

Vraag bij antwoord Nr 35  De raadsinformatiebrief geeft hier ook niet echt antwoord op en zegt 
hetzelfde. Maar waarschijnlijk zal een vraag hierover in het politieke spectrum liggen.

• Antwoord: Nee. Wat we al wel kunnen constateren is dat er binnen de gemeente Maashorst 
geen (grootschalige) hoge temperatuur-warmtebronnen (zoals grote fabrieken) aanwezig 
zijn. Warmtenetten in de gemeente Maashorst zullen naar alle waarschijnlijkheid in de 
toekomst gaan bestaan uit collectieve voorzieningen op basis van warmtepomp-technologie. 
Dit volgt uit een verkenning met Area.  

Vraag bij antwoord Nr 49 Wat het kwaliteitsniveau (bossen en groenvoorziening) precies behelst, is 
met deze beantwoording nog steeds niet geduid.

Antwoord: De verschillende niveaus zijn gekwalificeerd via z.g. CROW-catalogus en geeft via 
beeldkwaliteit aan op welke wijze het gewenste en te gerealiseerde kwaliteit gerealiseerd 
moet worden. Het geeft bijvoorbeeld aan hoeveel onkruid er mag staan binnen een aantal 
m2, hoeveel zwerfvuil er mag liggen, hoe hoog het gras mag zijn enz. Per kwaliteitsniveau is 
de mate van intensief onderhoud minder.

Aanvullende vragen fractie UdenPlusLanderd

Vraag 1:  m.b.t. Asielzoekers. In de eerste twee jaren is veel werk verzet, we hebben in korte tijd veel 
bereikt. Zoals de crisisopvang van Oekraïners en asielzoekers en alle werkzaamheden rondom de 
gevolgen van de energiecrisis. Geen asielzoekers, wel statushouders. Klopt dit?  

• Antwoord: Nee; we hebben vorig jaar én een crisisnoodopvang (Zeeland) en opvang 
Oekraïners (3 locaties) en de regulier verplichting voor statushouders gehad. 

 
Vraag 1:  Overigens was er in het verleden (periode 1988 – 2000) wel sprake van kleinschalige 
opvang van asielzoekers in Uden in samenwerking met AREA. Is dit juist? 

• Antwoord: Nee; dat is niet juist. De gemeente Uden had in die tijd een achterstand met de 
z.g. ROA-VVTV-plaatsingen. Dat waren asielzoekers met een status die gehuisvest moesten 
worden. Iedere gemeente had een taakstelling en daar voldeed de gemeente Uden niet aan. 
In overleg met AREA (toen SVU) zijn (projectmatig) extra woningen ter beschikking gesteld. 

Vraag 6: Omgevingswet. Hoever staat het met de voorbereiding van de invoering en de impact in de 
gemeentelijke organisatie?  Zijn de digitale systemen volledig op orde en zo niet wat zijn risico’s 
daarbij? Wat zijn de directe gevolgen van de invoering voor onze inwoners? Hoe worden onze 
inwoners voorgelicht en voorbereid? 
 Aanvullende vraag: De omgevingsvisie heeft ter inzage geleden en wordt eind 2023 vastgesteld. We 
werken aan een tijdelijk omgevingsplan. Medewerkers krijgen trainingen, afhankelijk van functie en 



behoefte. Lokaal Juist de landelijke systemen hebben tot veel vertraging geleid. Hoe staat het nu 
daarmee?  

• Antwoord: zijn we digitaal voorbereid op de invoering. In oktober start de landelijke 
campagne ter voorbereiding op de invoering. Die vertalen wij lokaal richting onze inwoners. 
Eind oktober hebben we een bijeenkomst voor adviseurs, ontwikkellaars etc. Het Klant 
Contact Centrum (KCC) krijgt nog een specifieke training om inwoners in 2024 te woord te 
kunnen staan. 

Vraag 8 Financiën: gaat erover dat de gemeente nu veel investeringen doet en dat het financieel een 
mindere tijd aanbreekt. Is de investering in een pumptrack en skatebaan in het Bevrijdingspark 
voordat er meer financiële duidelijkheid is een verstandige keuze en zo ja, waarom? 

• Antwoord:  De investering m.b.t. de uitbreiding van de skatebaan en het maken van een 
pumptrack is in de begroting opgenomen. Het is aan de gemeenteraad om hier definitief 
over te besluiten.

Vraag 8: Wij als gemeente moeten vooral ook zelf actie ondernemen om ook in de toekomst 
financieel gezond te blijven. Doen we de juiste dingen en doen we die goed. De komende periode 
gaan we aan de slag met het project 'Toekomstbestendigheid gemeente Maashorst'. Graag wat meer 
informatie. Is er een projectplan? Betrokkenheid Raad? 

• Antwoord: Dit project moet inzicht geven of het de gemeente Maashorst lukt om tot 2030 de 
maatschappelijke opgaven op te pakken en ontwikkelingen in te vullen op een manier die 
past bij Maashorst en dat in balans met een solide meerjarenbegroting. Het is aan uw Raad 
om aan de knoppen te draaien. Dit kan zijn bijvoorbeeld lastenverzwaring of ambities 
bijstellen.  

Vraag 10: Uitbreiding skatebaan/pumptrack. Echter, het lijkt ons een kleine moeite dit te faciliteren 
(openbare toiletten, bankjes, bereikbaarheid e.d.) als je er toch al mee bezig bent. We komen hier 
wellicht in de algemene beschouwingen op terug.  

• Antwoord: Het is aan de gemeenteraad om uw wens al dan niet over te nemen.

Vraag 14: verbonden partij, speciaal Markant. In 2011 is door de vennootschap met de gemeente 
Uden een concessieovereenkomst (waar ligt deze ter inzage?) 
Antwoord: Deze kan via de griffie opgevraagd worden. gesloten voor de exploitatie van Theater 
Markant met de looptijd van 15 jaar. Na de initiële 15 jaar, wordt de overeenkomst telkens met 5 
jaar verlengd. 

Vraag 14: Hoe wordt de gemeenteraad betrokken?
• Antwoord: In 2026 moet de concessieovereenkomst al dan niet verlengd worden. In Q2-2024 

wordt een start gemaakt met het proces hiernaartoe. De gemeenteraad wordt in dit proces 
betrokken en heeft daar de beslissende bevoegdheid. 

Vraag 14: Het aandelenbezit van de gemeente Maashorst blijft ongeacht of de 
concessieovereenkomst nu wel of niet eindigt. Wat is de achtergrond hiervan? 

• Antwoord: Het gebouw (theaterdeel) en de ondergrond vallen onder Markant NV, waar de 
gemeente Maashorst volledig eigenaar van is. De verhuursituatie via de 
concessieovereenkomst is niet van invloed op de eigendomssituatie.

Vraag fractie PRO



Vraag: Er worden vanuit de landelijke overheid met regelmaat financiële middelen aan de gemeente 
ter beschikking gesteld voor een specifiek programma of doel. Wanneer deze middelen niet geheel 
worden opgebruikt, kunnen deze dan zomaar ‘wegvloeien’ in de Algemene Reserve of moeten deze, 
in feite geoormerkte middelen, dan bestemd blijven voor dit doel. Neem bijvoorbeeld de 
verschillende financiële middelen die in de Coronaperiode zijn verstrekt voor ondersteuning van de 
kunst- en cultuursector. Daar is lang niet alles van gebruikt."

• Antwoord: Het gemeentefonds bestaat uit twee onderdelen, de algemene uitkering en de 
decentralisatie- of integratie-uitkeringen. Iedere gemeente ontvangt een algemene uitkering. 
De gemeente kan zelf beslissen wat daarmee te doen. Bij specifieke uitkeringen gaat het om 
geld dat gemeenten van het rijk ontvangen en moeten besteden aan bepaalde taken 
(medebewindstaken). Het rijk heeft het geld dus geoormerkt. Gemeenten moeten bij het rijk 
verantwoorden hoe ze het geld hebben besteed. Als een gemeente de specifieke uitkering 
niet volledig uitgeeft, moet het restant terug naar het rijk.

Vraag fractie Gewoon Uden

Vraag: Als gemeente activeren wij gebouwen (bijv. onderwijsgebouwen). Zijn er ook panden die wij 
niet activeren?

• Antwoord: Alle panden die we bouwen/kopen geactiveerd worden. Dit kunnen ook 
woonhuizen zijn. Meestal zijn dat woonhuizen op locaties die later in een grex ingebracht 
worden. De boekwaarde wordt dan later overgebracht naar de grex en daarin afgeboekt (na 
sloop).

Vraag: Hoe zit het eigenlijk met de boekwaarde? Van gebouwen die wij activeren.
• Antwoord: Een gebouw wordt afgeschreven op basis van de afschrijvingstermijnen die 

opgenomen zijn in de financiële verordening.  Alleen bij koop van bestaande panden kan er 
een kortere afschrijvingstermijn van toepassing zijn. Dan wordt er gekeken naar de 
resterende economische levensduur.


